

Acta aprovada a la sessió 2/2020 del Consell. Signada digitalment per la regidora, Sra. Mònica Polo Rubia en data 9 de novembre de 2020

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 3

Núm.: 1/2020
Caràcter: ORDINARI
Data: 18 de febrer de 2020
Horari: De 18:30 h a 21:00 h
Lloc: Centre Cívic Alcalde Morera

Hi assisteixen:	
Mònica Polo Rubia	Presidenta
Pau Hernández Del Àguila	Representant Grup Municipal ERC-MES
Mercè Corbera Penalva	Representant Grup Municipal PSC
Mercè Giménez Caparrós	Representant Grup Municipal Junts per Terrassa
Joan Bernaus Massana	Representant Grup Municipal Tot per Terrassa
Manuel Àvila Lorca	Representant AV CAN PALET
Francisco Utrera Cabrera	Representant AV GUADALHORCE
Jose Luis Iguña Salvador	Representant AV CAN JOFRESA
Sofia Cordero Garcia	Representant AV XÚQUER
Xavier Vives Batlle	Representant AV SEGLE XX
Alba Nos i Melich	Representant AS d'entitats de dones
Mounir Chkat Aadi	Representant AS d'entitats culturals
Magdalena Aguilar García	Representant AS d'entitats de gent gran
Josep Rodríguez Montserrat	Representant AS d'entitats juvenils
Mohamed El Asri	Representant AS d'entitats juvenils
Anna Ceballos Villach	Representant AS d'entitats educatives
Montserrat Serra Latre	Representant Comunitat educativa primària
Josep Oriol Ventura Caellas	Representant Comunitat educativa secundària
Rafael Morante Lorca	Representant AS d'entitats solidàries
Ana Maria Ferrer Alarcón	Representant AS d'entitats solidàries
Lluïsa Pérez Azcárate	Secretària
Membres excusats:	
Yolima Edizabath Villada Garzón	Representant entitats educatives
Membres absents:	
Raul Aroca Flor	Representant Grup Municipals Ciutadans Terrassa
Pedro José Limón Fernández	Representant AS d'entitats culturals

Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta del Consell Municipal del dia 21 de novembre de 2019.
2. Aprovació del Pla de Treball.
3. Procés de Dinamització.
 1. Presentació memòria 2019 i valoració d'activitats per part del Plenari.
 2. Presentació bases del procés del 2020.
 3. Creació comissió d'impuls.
4. Informacions de Presidència
5. Precs i preguntes.
6. Consultes de la ciutadania.

Desenvolupament de la sessió

Prèviament a l'inici de la sessió la Sra. Mònica Polo informa que a la rua del Carnestoltes d'aquest any hi haurà un tram sense soroll per a les persones amb autisme i amb sensibilitat auditiva.

Diferents entitats conviden a les seves respectives rues i activitats als ciutadans i ciutadanes de la ciutat

1. Aprovació de l'acta del Consell del dia 21 de novembre de 2019

Obre la sessió la presidenta del Consell, la senyora Mònica Polo Rubia, dóna les gràcies a tots els consellers i conselleres per la seva assistència i dona la benvinguda als nous consellers i conselleres com el Sr. Rafa Morante de l'Associació Todos contra la Histocitosis, a la Sra. Ana M. Ferrer de l'Associació Cors Lluitadors de Duchenne i a la Sra. Yolima Villada de l'AMPA de l'institut Santa Eulàlia, que no ha assistit a la reunió, però també formarà part del Consell. Pregunta si hi ha alguna esmena a fer a l'acta de l' anterior reunió del Consell Municipal de Districte. Com no n'hi ha cap, s'aprova l'acta.

2. Aprovació del Pla de Treball.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i informa que, respecte a la primera versió del Pla de Treball que es va fer arribar per correu electrònic, s'ha afegit la columna de les inversions del districte.

Pren la paraula la Sra. Mònica Polo per explicar les inversions del districte. Informa que hi haurà un únic procés d'inversions per mandat amb una quantitat mínima destinada per aquest procés que serà de 2.500.000 euros. Aquesta quantitat és global i a nivell de ciutat. Aquest procés i s'obrirà al conjunt de la ciutadania.

De cara al consell que hi haurà al mes d'abril, els regidors Noel Duque i Ona Martínez explicaran detalladament el procés d'inversions i aclariran els dubtes del consell.

Continua la Sra. Mònica Polo explicant que, pel que fa a l'Informe Anual 2020, l'article 30 del Reglament de Participació Ciutadana estableix les competències del plenari i entre elles, la de

«Realitzar un informe anual de l'estat del districte a partir de la sessió ordinària que tractarà aquest tema i recollirà el debat i les conclusions del plenari». Aquest informe, previ a l'elaboració dels pressupostos, per què es tingui en compte, s'eleva a l'Alcaldia i a tots els grups municipals. L'any passat, en ser any electoral, no es va poder debatre i elaborar l'informe tot i que es va realitzar la fase de recollida de propostes. Les entitats que van presentar propostes van ser l'AV Can Palet, l'AV Can Jofresa, l'AV Xúquer, el Grup de Dones amb iniciativa de Can Palet i el Club de la Gent Gran de Can Palet. Donat que la composició del consell ha variat, tal i com es va acordar, els consellers i conselleres tindran oportunitat de poder fer les aportacions. Es farà arribar una fitxa per tal que, qui vulgui, la pugui omplir i fer-la arribar a la secretaria del Consell abans del 27 de març.

Es dona per aprovat el Pla de Treball.

3. Procés de dinamització

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo i informa que es farà la presentació de la memòria del procés de dinamització 2019 i la valoració de les activitats per part de la Sra. Pérez

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i explica que es va enviar el document (veure ANNEX 1) on hi ha un resum de les propostes que es van presentar, les propostes que es van aprovar i les propostes realitzades.

Pel que fa a les despeses, comenta que hi ha un quadre amb les despeses detallades de cada activitat. S'havia ajustat el pressupost a 10.000 euros però només ens hem gastat 8.391 euros. Aquesta diferència en el pressupost ve donada bàsicament per què una de les activitats que és el Llibre de la Vida del barri de Can Jofresa, per motius que no es podem imputar a ningú expressament, no s'ha pogut acabar a temps. Les entitats no han pogut fer tota la feina que havien de fer i per tant no han pogut editar el llibre.

Pren la paraula el Sr. José Luis Iguña i mostra el seu desacord per què ells, com a entitat de Can Jofresa, van aportar tot el que els hi van demanar. Considera que no es culpa de tothom, que es culpa d'aquell que no ha fet la feina. Manifesta que continuen reclamant aquesta subvenció per què els pertany, i si s'ha de tornar a fer, que es faci. El que no pot ser es que perdin aquest diners i no es faci el llibre a Can Jofresa.

Respon la Sra. Lluïsa Pérez explicant que l'entitat encarregada dels tallers i la redacció del llibre es diu el Llibre de la Vida i que es tracta d'una activitat que s'ha fet als barris de Can Palet, de Guadalupe, Can Palet II i Xúquer. A Can Jofresa es van fer els tallers al mes de juny i juliol, es va començar a fer el redactat i quan ja ho tenien preparat, a la mateixa entitat li va semblar que el contingut no era l'adequat per publicar-se, van parlar amb l'AV de Can Jofresa, es va acordar que des de l'AV s'havien d'enviar més fotografies i diferents redactats fets per diferents persones i al final no es va arribar a temps per publicar-ho a finals d'any.

Pren la paraula el Sr. José Luis Iguña i diu que ningú els hi va donar les directrius de quines fotos s'havien d'enviar ni de quins redactats eren les més adients.

Pren de nou la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i diu que en definitiva aquest programa acabava a dia 31 de desembre i no s'ha pogut dur a terme. Si volem editar aquest llibre s'haurà d'incloure al pressupost de dinamització del 2020. I aquesta es una dedició que ha de prendre el consell.

Pren de nou la paraula el Sr. José Luis Iguña i diu que això és en detriment d'altres partides que no es podran dur a terme per què es destinarà a això.

Continua la Sra. Lluïsa Pérez i diu que es va fer una Xerrada il·lustrada de flamenc a la biblioteca del Districte 3. La setmana de les dents a la plaça de la Bd3. Els tallers del Llibre de la vida a Can Jofresa. Un conta contes «Un arbre de sucre» al barri de Xúquer. Al setembre es va fer una visita cultural a la Seu d'Ègara, Castell Cartoixa Vallparadís i un dinar de germanor ball i animació. Una trobada benèfica anomenada «Per sevillanes» que buscava batre el record Guinness de gent ballant sevillanes. Al novembre es va fer la II Trobada pels drets de la infància

a les pistes poliesportives de Can Palet II. Es va fer teatre en petit format amb els Contes de la Rodoreda, a la bd3. Un altre teatre, aquest cop al teatre Alegria amb l'obra «Deesses». La última activitat provenia d'uns tallers d'un grup de persones nouvingudes que realitzen un grup de castellà i se'ls hi va ocórrer l'idea de fer una redacció explicant el seu viatge i compartir-la amb gent que havia fet un viatge similar fa molts anys.

Aquest seria doncs el repàs. A la memòria estan les actes i les dades. Ara el que hauríem de fer és una petita valoració de les activitats.

Pren la paraula el Sr. Manuel Ávila i valora molt positivament les activitats que es van fer des de la seva associació, així com les que van realitzar juntament amb altres entitats del barri.

Pren la paraula la Sra. Magdalena Aguilar i, en referència a l'activitat dels nouvinguts, comenta que va ser una activitat molt emocionant i que s'hauria de portar a les escoles.

Pren la paraula el Sr. Xavier Vives i comenta que en aquest procés de dinamització té un pressupost molt petit. Hi ha necessitats al districte molt importants que determinades activitats puntuals. Aquest procés de dinamització hauria d'integrar a totes les persones, siguin immigrants, gent jove, gent gran. Estem dins d'un espai que per la pròpia normativa acabem fent propostes i que en definitiva ens repartim les misèries, en temes que haurien de ser molt més punyents per encabir totes les persones del districte que tenen necessitats d'integració i d'aspectes molt més amplis. Ens disputem el repartiment d'un pressupost que és molt petit, seria molt més útil fer un tipus de plantejament on tots plegats, o la majoria, poguéssim aportar una activitat perquè realment el districte tingués una continuïtat en aquestes activitats de dinamització.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i comenta que les Comissions d'Impuls són per discutir aquests i convida a tots els consellers i conselleres a participar.

Pren la paraula la Sra. Sofia Cordero i diu que a les comissions està canviant la manera de fer de no mirar només per al meu barri si no que s'està mirant en visió de districte.

Pren la paraula la Sra. Alba Nos i està d'acord amb plantejar un programa amb una mica més de perspectiva de futur, però considera que es una cosa que hi estem anant cap aquest objectiu de canviar la prioritat del barri per una visió més general de districte. Comenta que les activitats es fan a diferents llocs i que es el camí que s'ha de seguir. Posa en valor aquestes activitats petites que incideixen directament a les persones i que aporten molt.

Pren la paraula el Sr. José Luis Iguña i posa de manifest que primer ha de ser el barri i després el districte. Independentment de les activitats que es puguin fer en cada barri, fer altres activitats en conjunt al districte. Primer miraré fer coses al barri i després al districte. Per això he dit anteriorment de tenir unes pautes per coordinar les activitats que es fan al districte amb les que es fan cada barri. És diferent fer barri que fer districte.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i diu que això és el que s'ha de treballar a les comissions d'impuls. Marcar aquestes línies i decidir que es fa a nivell de districte sobre aquesta temàtica. La decisió de què es fa, o no, és del consell, no de l'Ajuntament.

Pren de nou la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i presenta les bases 2020. (Annex 2)

Pren la paraula la Sra. Sofia Cordero i posa de manifest que això s'ha previst per què les entitats col·laborem. Les entitats han de venir a les reunions i participar.

Pren la paraula el Sr. Xavier Vives i posa de manifest que sense entrar a valorar les bases continua veient que en tot aquest plantejament hi ha un criteri de puntuació en funció del número de propostes que es presenten i que aquestes propostes neixen de les entitats de manera individual. Per què tot això sigui realment una dinàmica a nivell de districte i no una competència en veure quines són les millors i pitjors idees. Les activitats que imaginem són activitats reduïdes. No hi ha una iniciativa que promogui algun tipus d'activitat sostinguda en el

temps. Ens hem de parar a pensar què li fa cal al districte per dinamitzar-lo, si aquestes petites activitats o una activitat gran.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i diu que les necessitats del districte són les que s'intenten recollir a l'informe anual amb aquesta fitxa que s'envia als consellers i conselleres, de manera que puntueu com veieu el districte en diferents àmbits i feu les propostes que considereu adients. Respecte al tema de dinamització comenta que potser l'important no es destí si no el viatge. Això no es fa d'un dia per l'altre. S'ha de crear aquest hàbit de col·laboració i de treball conjunt i això triga un temps. Hi ha hagut districtes que han tingut un Pla de Barri que ha aconseguit dinamitzar i crear uns hàbits i unes maneres de treballar que són fantàstiques. Aquí s'ha intentat accedir a un Pla de Barris, a una ajuda europea (DUSI) i no s'ha aconseguit. Considera que el fet de fer-ho cada any millor és important i convida a tots i a totes a participar a la comissió d'impuls. Si teniu una idea de fer una activitat o alguna acció al districte que creieu que pot ser més interessant que el que es fa fins ara, doncs endavant. Les comissions són obertes a tothom.

Pel que fa al tema de les propostes, mai les ha presentat una entitat sola, sempre les presenten més d'una entitat.

Pren la paraula el Sr. Xavier Vives i diu que per això es van retirar i s'han retirat també del consell, perquè discutien per 500 euros i no per les prioritats del districte.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i posa de manifest que es van retirar sense participar del procés.

Pren la paraula el Sr. Xavier Vives i diu que participa en aquest espai per comentar que el consell municipal de districte ha d'estar pel districte i no pel repartiment de pocs diners que considera no donen el resultat que haurien de donar.

Pren la paraula el Sr. Pau Hernández i pregunta si es marcarà algun termini o formulari per fer les valoracions de les activitats.

Respon la Sra. Lluïsa Pérez dient que termini hi haurà flexibilitat sempre i quant estiguin fetes abans de finals d'any per fer la memòria i si que es farà un petit guió amb els indicadors necessaris per valorar l'activitat.

Pren la paraula el Sr. Josep Rodríguez i posa de manifest que un pla comunitari es car. Tenim 10.000 euros, per dinamitzar el barri i hem de saber on som. Tenim aquest diners i els repartim, no hi ha més. D'aquí no sortirà un pla comunitari ni un pla de barri. El dia que tinguem una resposta política real en quan als diners doncs ens hi posarem.

Pren la paraula el Sr. Xavier Vives i respon que plantejat d'aquesta manera, tenen molt clar el que fer. Aquest 10.000 euros són del tot insuficients i poc ambiciosos amb les necessitats que hi ha al barri.

Pren la paraula la Sra. Mònica Polo i agraeix tota la informació per què ella no te històric ja que es el segon consell al que participa.

Pren la paraula la Sra. Alba Nos i comenta que li molesta aquesta insistència en que recollim misèries. Pot ser el plantejament del Sr. Vives és positiu, però nosaltres no arreglarem el districte, per què les necessitats són moltíssimes. Potser aquest no el lloc de solucionar tots aquest problemes ni que fem uns plantejaments que no corresponen en aquest consell. L'ajuntament ens dona aquest 10.000 euros i els hem d'aprofitar al màxim, i els hem d'aprofitar per coses positives i que segurament es poden millorar i considera que d'alguna cosa haurà servit a les persones que les han fet i a les persones que hi han participat. No podem pensar en grans projectes però si revisar com es fan les activitats. Te la sensació de que no s'està valorant prou.

Pren la paraula el Sr. Pau Hernández i diu que s'està constatant que en aquest districte caldrien més recursos per poder dur a terme activitats de dinamització, però la qüestió és

davant de qui hem de ser ambiciosos. Segurament la secretaria del districte estaria encantada de tenir un pressupost més gran, la qüestió és que aquí hem de reclamar aquesta manca de recursos. Es poden fer coses des de el consell municipal de districte, però no podem intentar assumir actuacions que no fa l'Ajuntament per millorar el barri. Nosaltres estem per dinamitzar el barri i per fer activitats, però això no significa que l'Ajuntament no hagi de fer res als districtes, al contrari. Al consell hem de ser conscients que quan l'Ajuntament ha de fer una cosa i no la fa, hem de reclamar-ho i no assumir-ho nosaltres com a entitats.

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo i convida a tots consellers i conselleres a formar part de la comissió d'impuls els dies 10 i 31 de març a les 18:30 al Centre Cívic Alcalde Morera. Aquesta és la manera que fent barri, fent districte, podem fer una bona ciutat.

Es presenten per formar part de la comissió d'impuls:

Sr. Manuel Ávila
Sra. Magda Aguilar
Sra. Alba Nos
Sr. Mounir Chkat
Sr. José Luis Iguña
Sr. Xavier Vives
Sra. Mercè Giménez
Sr. Joan Bernaus
Sr. Pau Hernández
Sr. Rafael Morante
Sra. Ana M. Ferrer
Sr. Oriol Ventura
Sra. Montse Serra
Sra. Anna Ceballos
Sr. Mohamed El Asri
Sr. Francisco Utrera
Sra. Sofia Cordero

Pren la paraula el Sr. Manuel Ávila i comenta que les persones que s'apunten a la comissió d'impuls no han de portar obligatòriament un projecte, poden participar dels projectes presentats per les altres entitats.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i comenta, a nivell organitzatiu, que demà els hi farà arribar la fitxa per omplir. Si ja tenen alguna idea o d'activitat, ja la poden enviar. El que podem fer és, a la primera reunió portar-les pensades o escrites i començar a parlar del tema per elaborar la proposta conjunta.

4. Informacions de Presidència

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo i en referència a la comissió de seguiment del futur projecte de l'equipament al solar de l'antiga fàbrica Saifa-Keller, proposa iniciar les reunions d'aquest grup de treball el proper dia 14 d'abril, a les 18.30 h al Centre Cívic Alcalde Morera.

Pren la paraula la Sra. Magdalena Aguilar i pregunta a la Sra. Polo si ha portat la informació sobre el pressupost que es va demanar al consell sobre la Saifa-Keller.

Respon la Sra. Mónica Polo i diu que sobre els pressupostos tenim el tema de l'escola Sala i Badrinas on la Generalitat haurà aportar la seva part i on l'Ajuntament també ha de fer una aportació, que s'ha d'avançar.

Respon la Sra. Magdalena Aguilar i diu que si l'avantprojecte ja estava fet i s'han gastat uns diners i ara es queda aturat per què hi ha la prioritat de l'Escola Sala i Badrinas, s'ha de tenir en compte que ja portem 25 anys lluitant per l'ampliació del centre cívic, pels problemes que hi ha. Si han de començar les obres d'aquí cinc o sis anys, com continuarem aquí al centre cívic.

Pren al paraula la Sra. Mónica Polo i posa de manifest que vol donar continuïtat a aquesta comissió per treballar conjuntament si be es cert que aquest any no es podrà tirar endavant el projecte.

Pren la paraula el Sr. Francisco Utrera i diu que el projecte de Saifa Keller és un projecte important de cohesió i d'inclusió i és lamentable que es dilati tant en el temps. Diu que no és optimista en aquest tema perquè no veu voluntat política per part del govern actual. Estem en un barri que està bastant degradat socialment i que no s'ha fet cap mena d'inversió en els darrers 20 o 30 anys. Malgrat tenir una capa social molt activa que porta endavant projectes i gràcies a aquestes entitats s'està cohesionant el territori i que la part política no posi el mitjans per crear infraestructures que millorarien la qualitat de vida del veïns i veïnes del barri, es bastant lamentable. Considera que no cal la reunió que es proposa ja que no existeix pressupost i no té sentit perquè no veu clar que es pressuposti en breu.

Pren la paraula la Sr. Mónica Polo i diu que el fet que aquest any no estigui pressupostat, no significa que no es tingui en compte aquest objectiu ni s'estigui treballant i sí que s'està valorant el treball les entitats i la feina que estan fent al territori.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i comenta que al mes de novembre es van demanar alguns exemples de les inversions que s'han fet al districte. La Sra. Pérez projecta 3 powerpoint de les inversions aprovades i executades al 2016, inversions aprovades, executades i pendents del 2017 i altres actuacions al districte al 2020, per acompanyar l'explicació. (Annex 3 Annex 4, Annex 5)

Pren la paraula el Sr. José Luis Iguña i comenta que els diners que s'han gastat a Can Jofresa en pintar els vials hauria de ser cosa de l'Ajuntament, que una cosa es invertir en equipaments i una altra es pintar els carrers. Es podrien haver invertit aquest diners en una altra cosa i que això ho fet l'Ajuntament per què ha volgut.

Respon la Sra. Lluïsa Pérez i diu que tot el que es decideix en en procés d'inversions es cosa de l'Ajuntament per què són actuacions municipals i posa de manifest que responia a una petició de l'associació de veïns i que es va aprovar al consell.

Pren la paraula el Sr. Manuel Ávila i diu que falta alguna cosa als projectes finalitzats. Van sobrar uns diners del pas elevat del carrer de Colom i es va parlar amb mobilitat per repintar les places de pàrquing dels carrers principals.

Respon la Sra. Lluïsa Pérez que es tracta d'una actuació del 2017 i que ara mateix no recorda les xifres. Aquesta actuació es va aprovar per un import de 10.000 euros i el cost final final va ser d'uns 25.000 euros. No es va poder fer amb la reserva de diners del pressupost de participació i es va pagar amb un IFS. Es va pactar amb l'associació de veïns que amb aquests 10.000 euros es faria un repintat de places d'aparcament i pas elevat davant del CAP Sud. Comenta que no ho ha posat a l'exposició, per què el que es va aprovar realment al consell va ser això. Si que és veritat que després va haver-hi aquest canvi que fins hi tot beneficiava al barri. Demà preguntarà a mobilitat quina previsió tenen per fer aquestes dues actuacions.

Pren la paraula la Sra. Magdalena Aguilar i diu que la gent gran torna a reivindicar la falta d'arbres a la plaça de Can Palet i al carrer de Colom.

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo per informar de la modificació del Reglament de Participació Ciutadana. L'any 2016 es va aprovar el Reglament de Participació Ciutadana on s'estableix que la presidència recau en un regidor/a de la llista més votada.

Això implica que es pot donar la situació que el president de l'òrgan no formi part de l'equip de govern i, per tant, no pugui actuar com a representant de govern ni dur a terme cap acció de govern a territori.

L'anàlisi tècnic de les competències atorgades a la Presidència detectava que algunes eren plenament de govern, i això va posar de manifest la necessitat de fer una modificació del reglament. Després de diversos processos i interlocucions amb els diferents grups municipals,

en el Ple del mes de gener es va portar a l'ordre del dia aquesta modificació, que va ser inicialment aprovada. Ara es troba en el període d'exposició pública de 30 dies.

Queden diferenciades així les dues figures: president/a d'un òrgan participatiu i regidor/a de govern que pot anomenar l'Alcaldia per dur a terme la representació i l'acció de govern, i que pot coincidir o no amb la persona President/a del Consell en els casos en què pertanyi a l'equip de govern.

Pren la paraula el Sr. José Luis Iguña i demana el dictamen per poder estudiar-lo, però si això ja ve aprovat pel Ple poca cosa podran dir. El primer que s'hauria de fer és informar als ciutadans i després portar-ho al Ple.

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo i diu que és a títol informatiu per què s'ha donat la situació que al Districte 7, la presidenta és d'un partit diferent al de l'equip de govern. Es va portar al Ple i es va aprovar amb majoria absoluta.

Si be és cert que es podria haver comunicat prèviament al consell.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i explica que es competència del Ple, on està representada tota la ciutadania de Terrassa i l'acord ha estat unànime. Està en exposició pública 30 dies i si es vol presentar cap al·legació es pot fer.

Pregunta el Sr. José Luis Iguña com es pot fer aquesta al·legació.

Respon la Sra. Lluïsa Pérez i diu que mitjançant una instància.

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo per informar de les properes festes majors del districte que serien del 14 al 22 de març, Can Palet, del 29 al 31 de maig, Segle XX i del 17 al 19 de juliol, Can Palet II.

Pren la paraula el Sr. José Luis Iguña i dona les dates de la festa major del barri de Can Jofresa que seran del 12 al 15 de juny.

4. Precs i preguntes.

Pren la paraula el Sr. Manuel Ávila i comenta que, respecte les inversions, se'ls indica que es posin en contacte amb dos regidors per tenir una reunió amb ells, o via telemàtica, de cara a que els hi donin indicacions de com fer alguna gestió en el tema d'inversions en els que tinguin dubtes. Es parla de rieres però no es diu quines rieres són. No saben si es farà alguna inversió a les rieres del Districte 3. No sap que vol dir Santa Eulàlia 1a Fase. També pregunta si el projecte Smart City ha canviat de nom.

Per altra banda convida a tots i totes a participar a la festa major del barri.

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo i diu que es convocarà una reunió amb la Sra. Núria Marín per donar resposta a aquestes qüestions.

Pren la paraula la Sra. Mercè Corbera i diu que a la cruïlla del carrer Àngel Guimerà amb Concepció Arenal, estan fetes les baixades per a les cadires de rodes i els cotxets, però no estan pintats els passos de vianants. El cotxes aparquen molt a prop de les cantonades i això dificulta el pas de les cadires i el cotxets. Per altra banda al carrer de Bages amb Menéndez y Pelayo hi ha diversos comerços i els vehicles estacionen en doble fila i ha molta brutícia.

Respon la Sra. Mónica Polo que els agents de convivència estan fent un seguiment d'aquest tema afegeix que el protocol a seguir es que els veïns quan vegin que s'aparca d'aquesta manera es truqui a la policia municipal.

Pren de nou la paraula la Sra. Mercè Corbera i comenta de diversos comerços deixen les caixes de fruita i de cartons i demana que es faci alguna intervenció. Per altra banda comenta que els marroquins tenen per costum no llençar el pa dintre dels contenidors i que ho deixen fora penjat en bosses. Això provoca que els animals s'apropin i provoca brutícia. Sobre el grup

de joves que volten pels carrers, sobretot al carrer de Bages, fent tertúlia i “botellón” fins altes hores de la matinada, demana també alguna intervenció.

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo i comenta que l'Ajuntament és coneixedor d'aquests punts negres i que s'està fent seguiment amb les agents de convivència del districte. Sobre el tema dels joves s'ha de trucar a Policia, quan es produeixen les molèsties i, pel que fa al tema de deixar el pa fora dels contenidors, no sabem exactament qui el deixa. Agraïx l'aportació.

Pren la paraula el Sr. Manuel Ávila i comenta que les persones que tinguin alguna incidència al barri de Can Palet, s'apropin a l'associació de veïns els dimarts o els dijous a presentar aquesta incidència ja que els estan confeccionat un llistat per presentar el dia 24 que tenen reunió amb diferents regidors i regidores de l'Ajuntament per poder traslladar totes aquestes problemàtiques.

Pren la paraula el Sr. Mounir Chkat i es mostra d'acord amb la Sra. Mercè Corbera amb la situació que es dona al carrer de Bages. I demana una major freqüència de pas per part d'Eco-Equip i de la Policia.

Pren la paraula la Sra. Magdalena Aguilar i diu que efectivament hi ha punts negres de neteja al barri i agraïx la col·laboració del Sr. Munir en l'eliminació d'aquests. Per altra banda, vol remarcar la bona feina que estan fent els agents de convivència i la Policia de barri.

Pren la paraula el Sr. Joan Bernaus i diu que la solució en aquest punt del carrer de Bages serà que no pugués aparcar ningú. Per altra banda, comenta que el tema del pa fora dels contenidors passa a tota la ciutat no només a Can Palet. El tema de les caixes potser les deixen allà esperant la recollida porta a porta.

Pren la paraula la Sra. Sofia Cordero i diu que a vegades truca a la Policia i no agafen el telèfon. Al barri de Xúquer es va fer fa poc un pas de vianants del bolc 1 al 7 i que no servit per a res per què aparquen a sobre, els veïns truquen a la grua i venen però no s'enduen cap cotxe i la policia passa i no posa cap multa. Per altra banda, hi ha molts cotxes sense ITV aparcats als carrers.

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo i comenta que es farà un retorn sobre aquesta qüestió de la grua i la policia. Respecte al tema dels cotxes sense ITV i que estan abandonats a molts barris de la ciutat, s'està mirant de fer una actuació al respecte.

Pren la paraula la Sra. Sofia Cordero i comenta, la manca de neteja del polígon, ja que el barri està dins del polígon, netegen els carrers però la resta no. I tampoc el pàrquing del barri.

El Sr. Munir, treballador d'Eco-equip, comenta que es neteja una vegada cada quinze dies o una vegada al mes. I la part del pont i la passarel·la es neteja cada diumenge. Continua el Sr. Munir dient que el centre de la ciutat es neteja cada dia i per contra d'altres zones de la ciutat que es fan dues vegades a la setmana. Els polígons estan programats d'una altra manera, que és una vegada al mes.

Pren la paraula el Sr. Francisco Utrera i diu que li agradaria veure alguna vegada la màquina netejadora. Per altra banda posa de manifest que Guadalhorce té alguns focus de brutícia important.

Pren la paraula el Sr. Munir Chkat i diu que no està aquí per respondre en nom de l'empresa i diu que on hi ha recollida lateral i ha molt control. Però hi ha molt incivisme. S'hauria de ferar el tema de la gent que busca a les escombraries i deixa les bosses fora dels contenidors. La policia hauria d'actuar.

Pren la paraula el Sr. Pau Hernández i pregunta si està previst posar al districte punts de recàrrega de cotxes elèctrics.

Respon la Sra. Polo i diu que no disposa de la informació però que tant bon punt la tingui els hi farà arribar.

Pren la paraula la Sra. Anna Ceballos i en referència a la brutícia, s'hauria de fer algun tipus de formació a la ciutadania. Sobre el punt de reciclatge, hi ha gent que deixa les ampolles d'oli al terra i comenta que ha demanat un contenidor d'oli a la zona del carrer Bages i Germà Joaquim.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i diu que prenen nota i preguntaran si es pot instal·lar un contenidor.

Pren la paraula el Sr. Joan Bernaus i comenta que efectivament falta molta educació. La gent pensa que es poden deixar les coses al punt de reciclatge i que el pal conté tota la informació de quan passen fer la recollida.

La Sra. Mónica Polo comenta que s'han de tornar a fer campanyes de conscienciació.

Pren la paraula la Sra. Sofia Cordero i comenta que si s'està potenciant l'ús del transport públic, hi ha barris que tenen problemes de transport públic i s'hauria de revisar el recorregut de la Línia 10 per poder anar al CAP Sud i a la zona de les escoles i revisar també la Línia 1 ja que al barri no li correspon l'Hospital de Terrassa i tenen una parada al barri, però no una Línia per anar a la Mútua que es on els hi pertoca per zona. Aquesta és una petició que es repeteix en el temps, des que es va treure aquest recorregut de la L10, fa ja sis o set anys. També demana que hi hagi alguna línia des del barri cap a la zona nord, per l'Av. Del Vallès.

Pren la paraula el Sr. Manuel Ávila i pregunta per què no hi ha un autobús gratuït a la Mútua al Districte 3, a l'igual que ho tenen altres barris com Can Palet de Vista Alegre, la Cogullada, la Rambleta del Pare Alegre....

Respon la Sra. Mónica Polo i diu que de no tenir res a tenir una línia gratuïta a l'hospital és un gran pas. Per altra banda el Consorci Sanitari de Terrassa no està en igualtat de condicions amb la Mútua de Terrassa, està molt allunyat i es tracta de donar facilitat a les persones per a poder-se desplaçar fins allà. La Mútua està al centre i es molt més fàcil arribar. Hem començat tenint l'autobús gratuït, hem aconseguit el pàrquing gratuït a la nit. Són petits avenços molt positius.

El Sr. Mounir Chkat comenta que la gratuïtat de l'autobús és una mesura favorable.

Pren la paraula el Sr. Manuel Ávila i comenta que aquesta promesa electoral afavoreix més a alguns barris.

El Sr. Rafael Morante comenta que no és una mesura electoralista i que s'ha d'escoltar a tothom i posa en valor les propostes que es fan des de el consell con per exemple la de la Sra. Sofia Cordero com que hi ha coses que s'han de revisar.

La Sra. Magdalena Aguilar comenta que les persones residents a Rubí també tenen assignat l'Hospital de Terrassa.

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo i diu que s'està estudiant el tema de la falta d'hospital a Rubí per exemple. Recull la proposta de la Sra. Magdalena Aguilar.

Pren la paraula el Sr. Manuel Ávila i diu que fa temps l'alcalde va dir que la prioritat era en nou centre cívic de Can Palet a la Saifa Keller i ara no es farà. Demana que s'informi sobre quina és la inversió que fa l'Ajuntament per habitant al barri de Can Palet.

Pren la paraula la Sra. Magdalena Aguilar i diu que no posa en dubte el treball que està fent l'equip de govern, però davant el paper i amb el treball que es va fer aportant les necessitats que te el barri i s'hauria de dedicar una partida per iniciar les obres del centre cívic, per lògica,

per què portem 25 anys reivindicant aquest equipament. Entén que ara és prioritària l'Escola Sala i Badrinas, però també hi ha la necessitat de construir un nou equipament.

La Sra. Mónica Polo comenta que és un gran projecte i que s'està treballant sobre el tema.

Pren la paraula el Sr. Munir Chkat i diu que s'ha fet molt poca inversió al barri en comparació amb el Districte 2 o el Districte 6. Al barri de Can Palet hi ha moltes voreres que necessiten manteniment com el carrer Bages, des de Colom fins a Germà Joaquim, on han caigut molts veïns per l'estat de les voreres i per la manca de neteja. Per altra banda, comenta que s'hauria de constituir una associació de comerciants al barri per tractar el problema del comerç, ja que hi ha molts comerços que estan tancant. Explica que té un bar a la zona i que fa temps va haver de traspasar un locutori per un excés de control per part de la Policia, que passaven molt sovint a demanar la documentació del negoci que no a controlar a les persones que provocaven les molèsties. Creu que la Policia Municipal ha de passar més sovint per la zona i fer una tasca de conscienciació.

Pren la paraula la Sra. Mónica Polo i diu que parlarà amb Policia, els comerciants i amb la regidora de comerç.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Pérez i comenta que malgrat que el Sr. Munir està sempre a disposició, no és el canal adequat per gestionar les incidències sobre la neteja. S'ha de fer servir el Cuidem Terrassa, que realment funciona molt bé, el 010 i el telèfon de la neteja d'Eco-Equip.

5. Consultes de la ciutadania

No hi ha cap consulta de ciutadania

No havent-hi més assumptes a tractar, la Presidència aixeca la sessió

Secretària

Presidenta

Lluïsa Pérez Azcárate

Mònica Polo Rubia